

Numéro 16 – Du 20 octobre au 25 octobre 2014

Agenda

- **Direction :**

Commission locale des bourses ; lundi 27 octobre à 14h

- **Conseils de classes**

Les conseils de classes du 1^{er} trimestre se dérouleront dans la semaine du 3 novembre 2014.

Les rencontres entre les professeurs principaux et les parents délégués auront lieu du 27 au 31 octobre.

- **Fête du livre**

La fête du livre aura lieu du 22 au 24 octobre et concernera l'ensemble des élèves du primaire et du secondaire.

- **Semaine du goût**

Du 20 au 24 octobre

- **Cross de l'école**

Le cross de l'école élémentaire aura le 6 novembre.

Étude

Dans le cadre de l'élaboration du Master Plan, nous avons sollicité un consultant pour intégrer la circulation dans et autour du lycée dans la réflexion sur l'évolution des locaux.

Une enquête est disponible à partir du lien suivant :

<https://www.surveymonkey.com/s/ZQFFPX6>

Elle est orientée volontairement sur le point de vue des élèves de la maternelle à la Terminale. Merci d'avance de prendre quelques minutes pour y répondre avant le 2 novembre 2014.

Les réponses sont anonymes.

Instances

- **Comité de gestion**

La prochaine réunion du comité de gestion est fixée au 21 octobre 2014 à 19h00.

- **Conseil d'établissement**

La prochaine réunion du conseil d'établissement aura lieu le 4 novembre à 17h30.

Parents & Friends

- **Comité des fêtes**

- **Garage Sale**

Le Garage Sale aura lieu le samedi 25 octobre de 9h à 13h00. Faites vite et réservez vos tables!

Veillez adresser vos demandes de réservation à comite.fetes@condorcet.com.au

- **Marché de Noël**

Le Marché de Noël aura lieu samedi 6 décembre 2014

- **Bénévoles**

Le nouveau Comité des Fêtes a besoin de votre aide!!

Nous aimerions entendre vos idées et vos suggestions pour des événements à l'école ou pour améliorer la vie

communautaire de l'école. Nous apprécierons votre aide en tant que bénévoles.

Aidez-nous autant ou aussi peu que vous pouvez. Contactez-nous à comite.fetes@condorcet.com.au

- **Eco Comité**

Le premier Ride2School de cette année scolaire était un gros succès. Le beau temps vendredi a vu 220 élèves se rendre à l'école en vélo, en trottinette ou à pied. Bravo à tous les participants! Nous espérons voir encore plus d'élèves au prochain Ride2School qui aura lieu **le 31 octobre**.

Théâtre

Dram'in French présente "Le Jeu de l'Amour et du Hasard", de Marivaux, mise en scène de Jean-Yves Brignon.

Une comédie en français, sous-titrée en anglais.

Du mercredi 22 au samedi 25 octobre à 20h + samedi 25 octobre à 15h.

Fig Tree Theatre, UNSW, Kensington - \$15/20.

Info et réservation : <https://marivaux.eventbrite.com.au>

IB – Lancement d'un nouveau programme

Pour étoffer le recrutement d'élèves en IB, le lycée Condorcet lance un programme de préparation à compter de janvier 2015 ouvert aux élèves anglophones non scolarisés dans l'établissement et qui auront terminé leur Year 10 à cette date.

La présentation du programme est disponible sur le site du lycée en cliquant [ici](#).

Les inscriptions sont en cours : n'hésitez pas à en parler autour de vous.

Communication

Retrouvez le lycée Condorcet :

- Sur Internet : www.condorcet.com.au

- Sur Facebook :

<https://www.facebook.com/Lyceee.Condorcet>

La page Facebook est publique et ne nécessite aucune inscription préalable à ce réseau social.

Number 16 – from 20 October until 25 October 2014

Dates to remember

- **Management:**

Local grant commission: Monday 27th October at 2pm

- **Conseils de classes**

Conseils de classe for the first term will be held the week of the 3rd November 2014.

Meetings between professeurs principaux and class parent representatives will be held from the 27th to the 31st October.

- **Book Fair**

The Book Fair will be held from the 22nd to the 24th October for primary and secondary students.

- **Taste week**

From the 20th to the 24th October

- **School cross-country race**

The elementary school cross-country race will be held on the 6th November

Study

As part of working on the Master Plan, we have contacted a Consultant in order to discuss how to include the traffic of people in and outside the school into our consideration of the development of the premises.

A study is available on the following link:

<https://www.surveymonkey.com/s/ZQFFPX6>

It is voluntarily directed towards the point of view of students from maternelle to Terminale.

Could you please take a few minutes to answer this study before the 2nd November 2014?

Answers are anonymous.

Committees

- **School Board**

The next School Board meeting will be held on the 21st October 2014 at 7pm.

- **School Committee**

The next School Committee meeting will be held on the 4th November at 5.30pm.

Parents & Friends

- **Fete Committee**
Garage Sale

The Garage Sale will take place on October 25th from 9am until 1 pm. Hurry and book the last remaining tables!

Please send all inquiries and reservation requests to comite.fetes@condorcet.com.au

Christmas Market

The Christmas Market will take place on Saturday 6th December

Volunteers

The new Fete Committee needs your help!! We would greatly welcome your ideas and suggestions for school events or to improve the life of the school community. We would love for you to volunteer.

Please donate as much or as little of your time as you

can...any help is more than welcome.

Contact us at: comite.fetes@condorcet.com.au

- **Eco Committee**

The first Ride2School of the school year was a great success. The beautiful weather on Friday saw 220 students make their way to school by bike, scooter or foot. Congratulations to all the participants! We hope to see even more students at the next Ride2School on **October 31st**

Theatre

Dram'in French presents "The Game of Love and Chance", by Marivaux, directed by Jean-Yves Brignon. A Play in French with English subtitles.

From Wednesday 22nd to Saturday 25th October at 8pm and Saturday 25 October at 3pm.

Fig Tree Theatre, UNSW, Kensington - \$15/20.

Booking: <https://marivaux.eventbrite.com.au>

IB-new program

In order to increase the numbers of students in IB, lycée Condorcet has started a program of preparation from January 2015 which is available to English speaking students who are not students at the school and who have finished their Year 10 course.

The presentation of the program is available on the school website by clicking [here](#).

Enrolments have started, don't hesitate to speak about the program to others.

Communication

Information about Lycée Condorcet is available:

- On the Internet : www.condorcet.com.au

- On Facebook:

<https://www.facebook.com/Lyceee.Condorcet>

The school Facebook page is public; you do not need to register with Facebook to access it.